
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. april 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 385
I forlængelse af ministerens svar af 4. marts 2013 på alm. del – spørgsmål
246-248 og svar af 26. marts 2013 på alm. del – spørgsmål 353 bedes mini-
steren oplyse, hvor mange af sagerne, der har medført forhøjelser i den skat-
tepligtige indkomst siden 2002, der er blevet afsluttet, og i hvor mange tilfælde
SKAT har fået helt eller delvist medhold, og i hvor mange tilfælde, at SKAT
ikke har fået medhold. Der ønskes alene en opgørelse på antallet af sager,
ikke de beløb, som er blevet resultatet af forhøjelserne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Peder-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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